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  Fatsa Eğitim Uygulama Anaokulu, öğrencilerini Fatsa Mado Cafe’nin oyun parkına getirerek 3Aralık Dünya Engelliler Günü’nde bol bol eğlendirdiler.  Konuyla ilgili açıklama yapan okulun Müdür Vekili Birol Kılıç: “3 Aralık Dünya Engelliler Günükapsamında bugün öğrencilerimizi oyun parkına getirelim dedik. Amacımız çocuklarımızınsosyalleşmesini sağlamak, topluma uyumlarını sağlamak ve aynı zamanda eğlenceli vakitgeçirmeleri sağlamaktır. Otistik öğrencilerimizin bu şekilde bir etkinlikte bulundurmak istedik vebaşarılı olduğumuzu düşünüyoruz. Genel anlamda çocuklarımız burada çok eğlenceli vakitgeçirdiler. Toplum olarak bugünün engelliler günü olduğuna dair bir farkındalık yok. Biz bunu datoplumumuza yaygınlaştırma anlamında böyle bir etkinliği düzenlemek istedik. Bu etkinliklerimizdaha fazla devam edecek eğitim seminerleri yapıyoruz, velilerimize ulaşmaya çalışıyoruz.10–16 Mayıs Engelliler Haftasında tekrar yeni bir etkinlik düzenleyerek insanlarımızın bukonuda daha eğilimli hale gelmesini sağlamaya çalışacağız. Bunu da sağlamak için değerlibasın mensupları ile iş birliği içerisine girmeye çalışıyoruz. Bu konuda bize yardımcı olduğu içinbasın mensuplarına ayrıca teşekkür ediyorum. Bizim öğrencilerimizdeki en büyükproblemlerden bir tanesi sosyalleşmesinin en az seviyede olması burada öğrencilerimizinsosyalleşme anlamında gelişmelerini sağlamak için bugün buraya getirdik. Fakat dediğimiz gibisosyalleşme az olduğu için öğrencilerimizin kişilerle olan iletişimi de çok az olmakta biz inşallaheğitim kurumu olarak bu şekildeki etkinliklerle en büyük problemimiz olan sosyalleşmeyi ortadankaldırmayı hedefliyoruz” dedi.  
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